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Abstract (en)
[origin: CN111188177A] The invention relates to a laundry dryer, which is equipped with: a control device; a drum for receiving laundry, in which
at least one laundry drive is arranged, wherein a sensor assembly with at least two sensors, a self-contained energy supply unit and an interface
for wireless communication are located in the laundry driver; and at least one evaluation unit for sensor signals of a sensor assembly, wherein the
control device and the sensor assembly are provided for wireless communication with each other. An acceleration sensor, at least one electrode of
the conductivity sensor, and/or an air humidity sensor are arranged in the laundry driver. The control device is used to determine the position of the
laundry driver when the drum rotates, so that the sensor signal measured by the conductivity sensor and/or the air humidity sensor can correspond
to the position of the laundry driver. Furthermore, the invention relates to a method for operating the laundry dryer.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Wäschetrockner 1 mit einer Steuereinrichtung 8, einer Trommel 3 zur Aufnahme von Wäschestücken, in welcher
mindestens ein Wäschemitnehmer 5,22 angeordnet ist, wobei sich im Wäschemitnehmer 5,22 eine Sensoranordnung 23 mit mindestens zwei
Sensoren 24,25,26,27, eine autarke Energieversorgung 28 und eine Schnittstelle 29 zur drahtlosen Datenkommunikation befinden, und mindestens
einer Auswerteeinheit 30 für Sensorsignale der Sensoranordnung 23, wobei Steuereinrichtung 8 und Sensoranordnung 23 eingerichtet sind,
drahtlos miteinander zu kommunizieren, und im Wäschemitnehmer 5,22 ein Beschleunigungssensor 31, und mindestens eine Elektrode eines
Leitfähigkeitssensors 24,25 und/oder ein Luftfeuchtesensor 26 angeordnet sind und die Steuereinrichtung 8 eingerichtet ist, um bei einer Rotation
der Trommel 3 eine Position des Wäschemitnehmers 5,22 zu bestimmen, so dass die vom Leitfähigkeitssensor 24,25 und/oder Luftfeuchtesensor
26 gemessenen Sensorsignale der Position des Wäschemitnehmers 5,22 zugeordnet werden können. Die Erfindung betrifft außerdem ein Verfahren
zum Betrieb eines solchen Wäschetrockners.
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